
苏州二手光测试仪E5974A特价出租出售

产品名称 苏州二手光测试仪E5974A特价出租出售

公司名称 苏州森测电子有限公司

价格 1.00/二手

规格参数

公司地址 苏州市赛格电子市场三楼3B61.上海闵行区伟业
路

联系电话 86-051268052585 18915428990

产品详情

HP E5974A 双通道激光源 The Agilent / Hewlett Packard E5974A is a small, portable Dual Laser Source for 1310 /
1550 nm. It provides two independent laser diodes and single-wavelength as well as dual-wavelength mode. In the
latter mode the laser diodes are activated alternately at four-second intervals (TWINtest mode). In this manner the
attenuation of devices under tset (DUTs) can be measured at two wavelengths simultaneously. The source transmits
unmodulated (CW) signals or modulated (FMOD) signals with frequencies of 270 Hz, 1 kHz and 2 kHz. Output
power: -7 dBm (0,2 mW). Die Agilent / Hewlett Packard E5974A ist eine kleine, portable Laserquelle sowohl für
1310 als auch für 1550 nm. Er bietet sowohl Single-Wavelength als auch Dual-Wavelength Mode. Beim Dual-
Wavelength Mode (TWINtest Mode) werden die Laserdiode abwechselnd aktiviert (4 Sekundenintervall). So kann
das Testobjekt mit zwei Wellenl?ngen gleichzeitig geprüft werden. Die Laserquelle liefert sowohl unmodulierte (CW)
als auch modulierte (FMOD) Signale mit den Frequenzen 270 Hz, 1 kHz und 2 kHz.
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